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Protokół Nr 13/20 

z posiedzenia Komisji Kultury, Turystyki, Ochrony Dziedzictwa Narodowego, 

Pomocy Społecznej i Pomocy Osobom Niepełnosprawnym  

 w dniu 19 sierpnia 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Krzysztof Żukowski     - Przewodniczący 

2. Magdalena Górnecka  – Członek  

3. Waldemar Pszczółkowski – Członek 

4. Waldemar Pyracki  – Członek 

5. Waldemar Słupski  – Członek 

6. Robert Stasiukiewicz  – Członek 

7. Jacek Zieliński   – Członek 

 

oraz  

p. Jacek Kosmala – Burmistrz Nidzicy 

p. Danuta Kamińska – Dyrektor MOPS 

p. Joanna Krystkiewicz - Hablutzel – Kierownik Wydziału GMKR 

p. Halina Piotrkowska – Kierownik Wydziału T-I 

 

 

Obrady otworzył radny Krzysztof Żukowski Przewodniczący Komisji.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Przygotowanie świetlic wiejskich do nowego roku szkolnego. 

2. Analiza materiałów na XXVIII sesję Rady. 

3. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

 

Ad. 1 

 Komisja omawiała funkcjonowanie i przygotowanie świetlic wiejskich do nowego 

roku szkolnego. Pani Danuta Kamińska poinformowała, że w trakcie panującej epidemii 

świetlice pracowały zdalnie. W czasie wakacji pracowało 10 świetlic. W m. Orłowo 

drastycznie zmalała ilość dzieci. Budynek świetlicy w Bartoszkach jest w  fatalnym stanie 

technicznym. W świetlicy w Bolejnach problemem jest obsadzenie stanowiska wychowawcy. 

Przy tej ilości obiektów obsadzenie ww. stanowiska jest trudne, ponieważ kryteria określone 

w ustawie są wysokie a wynagrodzenie niskie.  Należy pochylić się nad zmianą formuły 

działania tych obiektów. Pani Dyrektor i Burmistrz zobowiązali się do przedstawienia planu 

takiej reorganizacji w najbliższym czasie.  

 Dalej Burmistrz przedstawił informację na temat realizacji inwestycji drogowych, 

przygotowanych projektach i złożonych wnioskach o dofinansowanie. Ponadto odnosząc się 



2 
 

do wniosku złożonego przez Klub Radnych „Gmina dla wszystkich”, dotyczącego 

przeznaczenia terenu przyległego do stadionu pod infrastrukturę sportową zamiast pod 

zabudowę jednorodzinną poinformował, że nie będzie przeznaczał ww. terenu do sprzedaży. 

 

Przerwa 10 min. 

Po przerwie.  

 

Ad. 2 

Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Dolna); 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel Kierownik Wydziału 

GMKR. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Ogrodowa); 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel Kierownik Wydziału 

GMKR. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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5/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Bursztynowa); 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel Kierownik Wydziału 

GMKR. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica; 
W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 3 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 3 

lat, których przedmiotem są te same nieruchomości; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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11/ uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/ częściowego zniesienia formy ochrony przyrody - pomnika przyrody 

usytuowanego na terenie Leśnictwa Wykno; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na 

terenie gminy Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/ Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Nidzica za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 3  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15/ określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz nauczycieli po przejściu na emeryturę, rentę lub otrzymujących 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne ze szkół i przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Nidzica, korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania; 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 2  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

16/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat. 
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W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Dalej Komisja opiniowała przeznaczenie do sprzedaży w drodze bezprzetargowej,  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych 

części działek położonych wzdłuż Placu Wolności zajętych wyłącznie pod schody, podjazdy.  

Po analizie tematu Komisja stwierdziła, że należy wszystkim sprzedać albo wszystkim 

wydzierżawić ww. nieruchomości (7 głosów za stanowiskiem). 

 

Ponadto zaopiniowano projekt uchwały wprowadzany do porządku obrad: 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nidzica. 

Na pytania radnych odpowiedzi udzieliła p. Halina Piotrkowska Kierownik Wydziału T-I. 

W głosowaniu brało udział 7 radnych 

Za głosowało – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 3 

W sprawach różnych omówiono pismo Spółdzielni „SPOŁEM”, która ponownie 

zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do 10 lat nieruchomości położonej przy ul. Warszawskiej 3A. Stanowisko w tej sprawie radni 

zajęli w maju br. opowiadając się za sprzedażą ww. nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego.  

Radni uznali, że należy spotkać się z Prezesem Spółdzielni, celem omówienia 

koncepcji zagospodarowania wnioskowanej nieruchomości (7 głosów za). 

 

W sprawie wniosku mieszkanki Nidzicy poszkodowanej w wyniku pożaru mieszkania 

Komisja otrzymała informację, że  gmina udzieliła wszelkiej możliwej pomocy m.in.  

w postaci mieszkania zastępczego.  

 

Komisja poparła prośbę Wspólnot mieszkaniowych Piątki w sprawie remontu dróg 

dojazdowych oraz wykonania oświetlenia i zwróciła się do Burmistrza o podjęcie działań  

w miarę możliwości finansowych oraz określenie kosztorysu przedsięwzięcia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji o godz. 10.46 zamknął obrady. 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

Dorota Moszczyńska       Przewodniczący Komisji 

         /-/ Krzysztof Żukowski 


